
Västernorrlands Curlingförbund 
 
Protokoll fört vid Västernorrlands Curlingförbunds möte  tisdagen  den 16.10. 2012 
 
Plats: LiveChannels konferensrum  Kastellgatan 7 Härnösand 
Närvarande:  Agneta Edin, Urban Warberg, Bill Tåqvist, Björn Sidén, Oskar Sjöström, och 

Arne Modig. 
 
§1 Mötet öppnades av ordförande B. Sidén som hälsade oss välkommen. Björn 

redogjorde för läget med den Nya Curlinghallen. Byggnationerna fortskrider 
enligt plan något försenat. Besiktning av hallen skall ske den 17.10. invigning 
av hallen sker den 2013.02.02. 

               Arne Modig valdes till sekreterare och ordförande Björn Sidén och Urban 
Warberg att justera protokollet. 

§2 Föregående protokoll gicks igenom av Björn Sidén utan anmärkning. 
 
§3  Urban Warberg hade fått in 19 anmälda till Div 2, 3, mot tidigare  år 25.  

   12 lag i div 2.  7 lag i div 3. 
               Spelschema och spel orter bifogas protokollet som en bilaga 1.  
               Hur fördelas SM platserna mellan de olika distrikten. Urban formulerar en  

skrivelse till curling förbundet i den frågan, då man tycker att den är otydlig 
och missgynnar de distrikt som har lag med SM status.   

 
§4 Oscar redogjorde om vissa funderingar om stadsmatcher med endast juniorer. 
                Hur får vi fram fler juniorer i våra klubbar. Besöka skolor, golf klubbar, 

fotbolls klubbar med många juniorer, ungdomsgårdar? Det gäller att få dem att 
stanna kvar inte bara komma dit och prova på. Vi måste bli bättre på att ta hand 
om ungdomarna. 

  
§5 Agneta Edin redogjorde för ekonomin där vi hade på plusgirot ca 30000kr 
 
§6 Bill Tåqvist vill gärna att vi utbildar ledare, is makare, funktionärer, domare. 
               Han är villig att ta tag i detta om det finns intresse från några klubbar. 
                Man har då även möjlighet att få ekonomiskt bidrag från SiSu.  
 
 
§7 Samordning/samarbete: Stadskampen mellan klubbarna bör göras mindre 

komplicerad och att man ringer upp en klubb och säger att man kan komma 
med ett eller två lag och vill spela matcher. Lämpligt att man startar på hösten 
när isarna är klara och man ivrar för att spela.  
Beslut att en elitserie spelare får ingå i laget. 

 
§8           Öppet hus Sundsvall den 13.10. deltagare var 7 st. Samma dag hade man en 

mässa i ishallen så de som skulle till curlinghallen kunde inte kom dit, utan 
fick parkera och betala parkeringsavgift på stora parkeringen. Sollefteå har sitt 
öppna hus den 11.11. Örnsköldsvik kommer att ha sitt senare. Härnösand 
kommer att ha öppet hus när hallen står färdig. Man har redan nu många 
bokningar från företag och förening 

 
§9 Utbildningsdagar i Karlstad den 13-15 december samtidigt som EM i curling 

går där. Om interesse finns kan vi ordna  bussresa dit.  



 
§10 Nästa möte den 12.02.2013 kl 1830 i nya Curlinghallen i Härnösand 

 
Sundsvall den 20.10.2012 
 
Vid protokollet   Justeras           Justeras 
 
Arne Modig  Urban Warberg                   Oskar Sjöström 


